

Date: 16 December 2025

التاريخ: 16 ديسمبر 2025

Subject: Disclosure of Ooredoo Oman's Transformation Program

**الموضوع / الإفصاح عن برنامج التحول للشركة
العمانية القطرية للاتصالات (أوريدو عمان)**

Ooredoo Oman would like to inform its valued shareholders that, as part of the Company's ongoing strategic transformation program focused on strengthening operational efficiency and supporting long-term sustainable growth, the Board of Directors has taken the decision on the 12th of November 2025 for an organizational restructuring related to non-senior leadership roles.

تعلن الشركة العمانية القطرية للاتصالات ش.م.ع.ع لمساهميها الكرام أنه، كجزء من برنامج التحول الاستراتيجي المستمر للشركة الذي يهدف إلى تعزيز الكفاءة التشغيلية وتحسين تجربة العملاء ودفع النمو المستدام على المدى الطويل، إتخذ مجلس الإدارة بتاريخ 12 نوفمبر 2025 قراراً بإعادة هيكلة الوظائف غير التنفيذية العليا في الشركة.

The initiative includes the streamlining and consolidation of certain roles and activities to align with Ooredoo Oman's evolving business model, changing market dynamics, and future investment priorities in digital infrastructure, artificial intelligence and value-added services.

تتضمن هذه المبادرة تبسيط وتوحيد بعض الأدوار والأنشطة لتتماشى مع نموذج الأعمال المتطور للشركة وديناميكيات السوق وأولويات الاستثمار المستقبلية في البنية التحتية الرقمية والذكاء الاصطناعي والخدمات ذات القيمة المضافة.

The cost of the initiative is estimated to be approximately OMR 15 million and will negatively impact the profit of the 2025 financial year. This amount includes compensation expense for impacted employees as well as other expenses related to the program's technical aspects and consultancies. The program is expected to deliver positive annual financial benefits of approximately OMR 8 million in 2026 and the years ahead. The Company has strong retained earnings, ensuring the company's ability to continue its dividends payments for the foreseeable future.

تقدر تكلفة المبادرة بحوالي 15 مليون ريال عماني، وستؤثر هذه التكاليف سلباً على أرباح السنة المالية 2025. هذا المبلغ يشمل مخصصات تعويض الموظفين المتأثرين بإعادة الهيكلة وكذلك تشمل مخصصات تتعلق بالتكاليف الفنية والإستشارية للهيكلية. ومن المتوقع أن يحقق هذا البرنامج وفورات مالية إيجابية بمقدار 8 ملايين ريال عماني سنوياً في 2026 والسنوات المقبلة. تتمتع الشركة بأرباح محتجرة قوية، مما يضمن قدرتها على مواصلة دفع توزيعات الأرباح في المستقبل المنظور.

Ooredoo Oman remains committed to continuity of operations, service availability, customer commitments, and strategic projects.

تظل الشركة العمانية القطرية للاتصالات ملتزمة باستمرارية العمليات وتوافر الخدمات والالتزامات تجاه العملاء والمشاريع الاستراتيجية.

